
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 3612021

XXX\/I Sesja w dniu 9 lipca2021

Obrady rozpoczEto 9lipca 2021 o godz. 09:00, a zakoiczono

W posiedzeniu wziglo udzial 19 czlonk6w.

Obecni:

l. JaeekBulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz-Debezynski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6. Krzysztof Grz4dziel

7. .Toanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupalo

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

ll. K+rysztoflbwalsk+

I 2. Stanistaw Krzemieniewski

13.@i

14. KrystianN-uczak

I 5. .l6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki

o godz. 09:45 tego samego dnia.



18. Elzbieta Rutkowska

19. E*a$zezepanska

20. Malgorzata Szymariska

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23.@

24.Ianusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XXXVI sesji
Rady Miasta Wloclawek, witaj4c przybylych na posiedzenie ZastEpc6w Prezydenta Miasta
Pani4 DomicelE Kopaczewsk4, Pani4 Monikg Jablorisk4, atakle zebranych na sali dyrektor6w
Wydzial6w Urzgdu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostale osoby
uczestnicz4ce w obradach oraz wszystkich ,ktorry za pomoc4 sieci internet obserwuj4 obrady.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal" i2 ses.ia transmitowana jest w Biuletynie
Informacii Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek, a takae w serwisie You Tube. Linki do
transmisji udostgpniane s4 na stronie internetowej miasta.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, ze na stan 25
radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest l8 radnych,
a zatem obrady sesyjne w dniu 9 lipca br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XXXVI sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do
protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XXXV sesji
Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dnru2} czerwca202l roku, z kt6rym
radni mogli sig zapoznac I wniesi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnien.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, i2 wraz z zawradomieniem o obradach
dzisie.iszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c
dyskusjg w tei kwestii zwrocil sig do radnych z zapytaniem czry wnosz4 zmiany do porz4dku
obrad.

Radni nie wnieSli zmian, natomiast Przewodnicz4cy Rady Miasta uwzglgdniaj4c wniosek
Prezydenta Miasta zgiosil propozycjg rozszerzenia porz4dku obrad w punkcie 4 o Uchwalg w



sprawie przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytkow lub znajdui4cym siE w gminnej
ewidenc.ji zabytkow.

Przedmiotowy projekt uchwaly uzyskaly opinig komisji stalej, zatem zostal spelniony !\rym6g
$ 55 Statutu Miasra.

Wobec braku innych wniosk6w Przewodnicz4cy Rady Miasta rozpoczqlprocedurg glosowania.

Glosolvano wniosek n' sprawie:

rozszerzenia porz4dku obrad XXXVI sesji w punkcie nr 4 o projekt uchwaly w sprawie
przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w lub znajduj4cym sig w gminnej ewidencji
zabytk6w.

Wvniki glosowania

ZA:17, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:

ZA (17\

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, J6zef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska,Malgorzata Szymanska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, JanuszZiolkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (I)

Piotr Kowal

NTEOBECNT (7)

Jacek Bulawa, .lanusz Dgbczynski, Krzysztof GrzEdziel,
Lewandowski, Ewa Szczeparisk a, Katarzyna Zargbska.

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy
porz4dek obrad XXXVI sesji Rady Miasta ulegl zmianie
wniosek.

Ad.2
Uchwala w sprawie prryigcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program wsparcia
leczenia nieplodnoSci metod4 zaplodnienia pozaustroiowego in vitro dla mieszkaricriw
Miasta Wloclawek na lata 2021-2023".

Zalo2enia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program wsparcia \eczenianieplodnoSci metod4
zaplodnienia pozaustrojowego in vitro dla mieszkafic6w Miasta Wloclawek nalata20Zl-2023-
przedstawi la P ani Domice I a Kopaczews ka zastEpca p r ezy denta M i asta.

Krzysztof Kowalski, Zbigniew

Rady Miasta poinformowal, iz
uwzgl gdniaj 4cej przeglo sowany



Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruiqcei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uclrwalq w sprawie przyjEcia programu polityki zdrowotnei pn. ,,Program wsparcia leczenia
nieplodnoSci metod4 zaplodnienia pozaustrojowego in vitro dla mieszkafc6w Miasta
Wloctawek na lata 2021-2023" rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia.
Rodziny i Opieki Spoiecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta
Wi ceprzewo dn i c z4ca Ko m i si i radna Malgorzata S zy m ari ska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:
- radny Piotr Kowal
- radnv Krvstian tr uczak

Wobec wyczerpania zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program wsparcialeczenia
nieplodnoSci metod4 zaplodnienia pozaustrojowego in vitro dla mieszkaric6w Miasta
Wloclawek na lata 2021-2023".

Wvniki glosowania

ZA:14, PRZECIW: 0, WSTMYMUJE SIf: 4, BRAK Gtr OSU: 1, NIEOBECNI: 6

Wvniki imienne:

zA (14)

Krzysztof Grzqdziel,.Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak,
Piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (4)

Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (I)

Piotr Czarnecki

NIEOBECNI T6)



.Iacek Bulawa, .Ianusz Dgbczyriski, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Ewa
S zczep at'r sk a, Katar zy na Zar gb ska.

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto - 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zoslala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.3
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przryst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Bez ciekawoSci, nie ma m4droSci!" przry Szkole Podstawowej Nr
2 wsptilfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Woiewidztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost
aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju, Dzialanie ll.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach
naboru nr 2/G/2021 ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto
Wloclawek o powierzenie grantu.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonaia Pani Agnieszka
Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukaci i.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komis-ii stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na przyst?pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Bez ciekawoSci, nie ma m4droSci!" przy Szkole Podstawowej Nr 2
wsp6lfrnansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dawa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej l1 Wzrost
aktywnoSci spoieczne.i - zawodowej mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju,
Dzialante I I .1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 21G12021
ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa DzialaniaMiasto Wloclawek o powierzenie
grantu rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig w tej sprawie
przedstawila Przewod niczqca Komi sj i radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaiy.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przyst4pienie i realizacjE przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Bez ciekawoSci, nie ma m4droSci!" przy Szkole Podstawowej Nr 2
wspolfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dawa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost
aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju,
Dzialanie I 1 .l Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 21G12021
ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa DzialaniaMiasto Wloclawek o powierzenie
grantu.



Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IQ SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 1, NIEOBECNI: 6

W),niki imienne:

ZA (18\

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Joanna
Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .lura - Walczak" Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian tr uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, .Ianusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GI-OSU (1)

Jozef Mazierski

NTEOBECNT (6)

.Tacek Bulawa, .Tanusz DEbczynski, Krzysztof Kowalski. Zbigniew Lewandowski, Ewa
Szczepansk a, Katarzyna ZarEbska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia
zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.4
Uchwala w sprawie prryznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub robofy budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytkriw lub
znaidujqcym sig w gminnei ewidencji zabytk6w.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Pani Jolanta Stariczak-Bromirska Dyrektor Wydziaiu Urbanistyki i Architektury.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji staiej Radv Miasta

UchwalE w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w lub znajduj4cym sig w
gminnej ewidencji zabytk6w rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisja Rewitalizacii,
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisii radna Agnieszka.Iura-Walczak..

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowaL, 2e otwiera
dyskusjE nad ww, zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Krzysztof Grzqdziel



- Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz
- radny Stanislaw Krzemieniewski

Wobec wyczerpania zgloszeh do udzialu w dyskus.ii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do reiestru zabytk6w lub znajduj4cym sig w
gminnej ewidencji zabytk6w.

Wyniki glosowania

ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 2, BRAK GLOSU: I, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:

zA (16)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej GotEbieski, Krzysrtof Grzqdziel, Jaroslaw
Hupaio, Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw
Wawrzonkoski. .Ianus z Ziolkow ski. Pi otr Zwol i nski

wsrRZYMU.rq srE (2)

Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski

BRAK GI-OSU (1)

.Ioanna Hofman-Kupisz

NIEOBECNI (6)

.Iacek Bulawa, .Ianusz Dgbczyriski, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Ewa
S zczeparisk a, Kataruy na ZarEbska.

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glos zabral radny Stanislaw Krzemieniewski, kt6ry poinformowal, ze zaszla pomylka podczas
glosowania w zwi4zku ztym wyjaSnil, 2e nie wstrzymal sig od glosu, lecz jest za podjgciem
uchwaty w zaproponowanym brzmieniu.

Przewodnicz4cy Rady Miastazakomunikowal,ze pomylkaw glosowaniu nast4pilazwinyPana
Radnego a nte z powod6w technicznych i w zwi1zku z lym, nie bgdzie reasumpcji glosowania.



Ad.4
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyi obrady XXXVI sesji Rady Miasta Wioclawek, kt6re odbyly sig w
dniu 9 lipca 2021 roku.

Przlwodn i cz4cy Rady Mi4stalrM
radny Stanislaw Wawrzonkoski

Przygotowal(a): .lolanta Skladanowska
Gl6wny Specjalista ds

obslugi Rady Miasta

Przygotowano przy pomocy programu esesja.pl


